
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 1 3  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 10.05.2023 г 

Днес, 10.05.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика. 

Заседанието беше обявено да започне в 12.00 ч. 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.15  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 4 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено, съгласно чл. 

51, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Столичния общински съвет. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Владимир Митов - за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-3814/12.04.2023 г. относно 

предстоящо кандидатстване с предложения за изпълнение на инвестиции по 

процедура BG-RRP-11.011 „Повишаване на енергийната ефективност на 

социалната инфраструктура за предоставяне на социални услуги, делегирана от 

държавата дейност“, финансирана от Националния план за възстановяване и 

устойчивост на Република България. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



Св. Ангелова – дир. на дирекция „Интеграция на хора с увреждания, програми и 

проекти“ – Представям на вниманието на комисията доклад от г-жа А. Атанасова за 

предстоящо кандидатстване с предложения за изпълнение на инвестиции по процедура 

BG-RRP-11.011 „Повишаване на енергийната ефективност на социалната 

инфраструктура за предоставяне на социални услуги, делегирана от държавата 

дейност“, финансирана от Националния план за възстановяване и устойчивост на 

Република България. Столична община ще кандидатства с едно предложение за 

изпълнение на инвестициите, както следва: Център за обществена подкрепа, Дневен 

център за деца и младежи с увреждания, Дневен център за хора с интелектуални 

затруднения, Център за обществена подкрепа (с 4 места за спешен прием), Дневен 

център за подкрепа на деца с тежки множествени увреждания и Дневен център за 

подкрепа на деца с увреждания и техните семейства - с адрес: гр. София, ул. „Сава 

Филаретов“ № 23. Индикативната крайната дата за сключване на договорите по 

процедурата за предоставяне на средства от Механизма е 31.12.2023 г. 

 

Няма въпроси. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Владимир Митов – за 

 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-4933/30.03.2023 г. и становище № 

СОА23-ВК08-4933/1/27.04.2023 г. относно учредяване на безвъзмездно право на 

ползване, върху имот – частна общинска собственост: клубно помещение, 

представляващо самостоятелна едноетажна сграда към жилищен блок, с 

идентификатор 68134.901.894.6.61 за осъществяване дейността на Сдружение 

„Асоциация Аутизъм“ 

Ивана Минкива – началник отдел „Общинска собственост“ в р-н „Лозенец“ – Във 

връзка с постъпило предложение от страна на Асоциация „Аутизъм“ за продължаване 

на срока за ползване на помещенито на ул. Персенк № 34, подкрепям от името на кмета 

предложенито. През годините асоциацията е доказала своя принос в полагане на грижи 

и терапия на социално значими заболявания на деца и младжи с аутизъм. В момента се 

обслужват 42 деца и младежи. Важно е да споменем, че през тези 10 години, откакто е 

предоставен имотът за безвъзмездно ползване, помещението беше в лошо техническо 

състояние, напълно е оборудвано от тях, нямаме жалби нито от живущите в сградата, 

нито от други хора относно дейността на асоциацията. Моля да подкрепите 

предложението да бъде представено помещението на асоциацията за още 10 години. 



Ани Андонова – прдставител на асоциация „Аутизъм“ – центърът е разкрит през 2015 

г., благодарим на Столична община за подкрепата за предоставяне на имотите за 

държавно делегирана дейност. Ние работим без заплащане от потребителите. Смятаме, 

че за децата има направени доста неща, но за младежите нещата не стоят така не само в 

Столична община, но и в България. Смятам, че сме полезни и ще продължим да 

работим. 

 

Д-р Койчев – вън от съмнение е, че вече сте утвърдени като сдружение и с работата си 

20 години не е малък срок. Поздравявам Ви за куража да се занимавате с тази никак не 

лека дейност. Има и корекции в становището на Д. Барбалов. /изчита се текстът/. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

корекции: 

 

В т. I от проекта за решение, на последния ред, думата „сектор“ да се замени с 

„спектър“. 

В т. II от проекта за решение след текста „Възлага на кмета на Столична община“ да се 

добави текста „след изтичане на срока по Договор № СО-РД-565-30/04.11.2013 г.“. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Владимир Митов – за 

 

Заседанието от т. 3 до т. 6 вкл. от дневния ред се води от Владимир Митов. 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-148/2/24.04.2023 г. относно даване 

съгласие на „Диагностично-консултативен център VIII-София" ЕООД да закупи и 

изгради със собствени средства фотоволтаична система - дълготраен материален 

актив. 

Д-р Койчев – За да стигнем до доклад, имаше писмо, представени оферти, това е вече 

поредното заведение за доболнична помощ, което се възползва от тази възможност. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 



Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Владимир Митов – за 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-4410/03.05.2023 г. относно 

увеличаване на капитала на „Многопрофилна болница за активно лечение 

„Княгиня Клементина-София“ ЕАД чрез непарична вноска и утвърждаване на 

актуализиран устав на дружеството. 

Д-р Койчев – Това е рутинна процедура, когато сме извършили ремонтни дейности или 

пък апортираме части от заеми или закупувана апаратура. Мисля, че нещата са 

безспорни. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против  

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Владимир Митов – за 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-4411/03.05.2023 г. относно 

увеличаване на капитала на „Диагностично –консултативен център XXVIII-

София“ ЕООД чрез непарична вноска и утвърждаване на актуализиран 

учредителен Акт на дружеството 

Д-р Койчев – Закупена е абонатната станция. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против  

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 



Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Владимир Митов – за 

 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-4409/03.05.2023 г. относно 

увеличаване на капитала на „Втора специализирана акушеро-гинекологична 

болница за активно лечение-Шейново“ ЕАД чрез непарична вноска и 

утвърждаване на актуализиран устав на дружеството. 

Д-р Койчев – Закупена е апаратурата за обдишване. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

 

По т. 7 от дневния ред: Писмо № СФИ23-ВК66-229/3/24.04.2023 г. относно Решение 

№ 31 по Протокол № 46 от 25.01.2018 г. на Столичен общински съвет 

Д-р Койчев – Т. 7 и т. 8 дават информация за наличностите в банките и за дълга на 

лечебните заведения. Прави впечатление, че те регулярно погасяват дълга си към 

ФУГРС, с който закупиха апаратура. Към средата на годината са в готовност да 

изплатят изцяло апаратурата. Тези, които дължат по-големи суми са Първа градска, 

Пета градска, които регулярно ги погасяват заедно с лихвите. ДКЦ ХІІ по данни от 

отчетите почти е приключил процедурата. Ако имате въпроси, сме готови да 

отговаряме. 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

 



По т. 8 от дневния ред: Информация № СФИ23-ВК66-229/6/26.04.2023 г. относно 

дълга на търговски дружества със 100 % общинско участие в капитала към 

31.03.2023 г. 

Комисията приема информацията за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 9 от дневния ред: Отчети №№ СОА23-МЦ29-236/28.04.2023 г., СОА23-МЦ29-

216/25.04.23 г., СОА23-МЦ29-212/1/24.04.23 г., СОА23-МЦ29-226/27.04.23 г., СОА23-

МЦ29-215/25.04.23 г., СОА23-МЦ29-195/13.04.2023 г., СОА23-МЦ29-194/13.04.2023 

г., 

 

Комисията приема отчетите за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 10 от дневния ред: Отчети №№ СФИ23-ТД26-118/109/02.05.2023 г., СФИ23-

ТД26-118/110/02.05.2023 г.,   СОА23-МЦ29-237/28.04.2023 г., СОА21-ТД26-

1021/9/28.04.23 г., СОА23-МЦ29-72/2/25.04.23 г.,СОА23-ГР94-2313/28.04.23 г., 

СОА23-МЦ29-235/28.04.2023 г., СОА21-ТД26-5000/5/24.04.23 г., СФИ23-ТД26-

118/104/28.04.2023 г., СФИ23-ТД26-118/112/02.05.2023 г., СОА23-ГР94-

2435/9/11.04.23 г., 

 

Комисията приема отчетите за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 



 

  

По т.  11 от дневния ред: Разни 

 

1. Писмо № СОА23-МЦ29-127/28.02.2023 г. относно разрешение за закупуване на 

остеоденситометър със собствени средства. 

 

Д-р Койчев – Д-р Карамфилов иска да закупи остеоденситометър със собствени 

средства, обосновал го е в писмо, ще пристъпим към подготовката на доклад с всички 

необходими приложения. Благодаря на всички, които днес дойдохте. 

 

Комисията подкрепя предложението. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 12.35 часа. 

Протоколът е изготвен на 11.05.2023 г. 

 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

(п) 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика 

Д-р Антон Койчев,дм 

(п) 

 

Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

Д-р Веселин Милев 

(п) 

 
 


